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Dr. Kövér László
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

„A Mátrai ErőműZrt. jőv7e” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok
intézni miniszterelnők úrhoz.

Tisztelt Miniszterelnök úr!

A visontai telephelyű Mátrai Erőmű Zrt. a magyar villamosenergia termelés egyik megbízható,
szereplője és a térség egyik legjelentősebb foglalkoztatója. Az erőműben mintegy 2500 ember
talál megélhetést, Visontáról és a környékbeli telep űlésekről. Emellett a társaság számos
úgynevezett kűlsős vállalkozás szolgáltatását is igénybe veszi karbantartási, kivitelezési ,
termelési, szállítási és egyéb munkákhoz. A fentiek alapján kijelenthető, hogy az erőmű léte
Heves Megye gazdasági életére is jelentős hatással van.

A Honi- kormány idején, 1995-ben a villamosenergia-ipar privatizációjával kerül t
részvényeinek többsége német tulajdonba . A cégben két német tulajdonos összességében köze l
75 százalékos tulajdoni hányaddal rendelkezik.

Az elmúlt időszakban a helyben élő emberek sokszor felvetik, hogy gondok lesznek a Mátrai
Erőművel, a német tulajdonosok kivonulnak az országból, miután az elmúlt több mint másfé l
évtizedben elegendő extraprofithoz jutottak . Az erőműben dolgozók és családtagjaik, a
környező telepűlések féltik az erőmű jövőjét, féltik az életűk biztonságát.

A fentiek okán kérdezem Tisztelt Miniszterelnök urat, hogy a kormánynak milyen tervei
vannak az erőmű hosszútávú biztonságos működtetésével kapcsolatosan?

' A helyi emberek, családok megnyugtatása érdekében várom miniszterelnök úr megtisztel ő
válaszát.
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